
 
 

 
   REFERAT FRA STYREMØTE  

 
Møtedato:  Onsdag 12 juni 2019 kl.18:00  
 
Møtested:  ØFK klubbhus, Fredrikstad  
  
 
Deltagere: Helge Kristiansen    Leder  

Unn Johannessen   Nestleder og kasserer 
Pål W. Pettersen  Styremedlem 
Lone Gudim   Styremedlem 
Stig Svendsen  Varamedlem 
 
 

 
Sak  20/19:    Referat forrige styremøte 
 
 

Gjennomgått 
 

 
Vedtak: Godkjent 

 
 

Sak 21/19:   Faktura Web/databistand 
 
Lone sjekker avtalen og gir beskjed om at vi ønsker tydligere merking av faktura. 
 
 
Sak 22/19:     Økonomi 
 
Økonomi pr. dato. Foreløpig tall fra Unn viser en omsetning på kr. 324.950,-, utgifter på kr. 
226.250,- hvilket gir et resultat på kr. 98.700,-. Det er bare deler av inntektene fra 
utstillingen som er registrert pt. så reelt resultat er ennå høyere. Veldig bra. 
 
Det gjenstår ca. 45.000,- på kontoen etter kronerullingen for klubbhuset, så da kan Helge 
sette i gang utskifting av kledningen på huset. 
 
Martin Hunn har tilbudt seg å planere plassen for kr. 15.000,-. Om ønskelig kan beløpet 
deles opp i to avdrag. Styret gikk inn for dette. 
 
I forbindelse med Grønt Skifte, kan ØFK bidra med å kjøpe frø fra Felleskjøpet for kr. 
10.000. 
 
 

 

 



 
 
 
Sak 23/19:  Evaluering av utstilling 
 
Det har kommet mange gode tilbakemeldinger på utstillingen, så arrangementet var 
vellykket. Totalt var 105 hunder påmeldt/etteranmeldt. Med tanke på pengehåndteringen fra 
salg, inngang/parkering/lodd etc, ønsker Unn bedre kontroll. Kasser og kontanter ble bare 
levert til sekretariatet uten noen form for kontroll, hvilket kan medføre svinn. Før neste 
utstilling bør det utarbeides instruks for hvordan salg/inntekter skal gjennomføres. 
Kioskansvarlig må telle opp kassen, notere beløpet og undertegne oversikten. 
Inngang/parkeringspersonell bør ha et skjema hvor det krysses av for hver inngang og om 
det er betalt med Vipps eller kontant, telle opp og undertegne skjemaet. Det samme må 
gjelde loddsalg og andre salg. 
 
  
 
 
Sak 24/19:   Planlegging av hølsten 
 

• Aktivitetsplanen går sin gang 

• Treningshelg i Sverige eller Danmark? Lone sjekker om det er noen ledige helger i 

Sverige og Helge sjekker i Danmark. 

• Det bør avholdes klubbmesterskap i løpet av november. 

• Julebord eller årsfest kan evt. avholdes etter klubbmesterskapet slik at premier kan 

deles ut på festen. 

• Kurs i føring av hund på jaktprøver avholdes neste år. Januar/februar kan være 

aktuelt tidspunkt. 

 
 
Sak 25/19: Leder fugl/farm 
 
Ole Martin Eneberget er nødt til å gi seg som leder av fugl/farm til høsten, og styret må 
rekruttere en ny leder. 
 
Sak 27/19: Fugletinget 
 
Helge deltar på vegne av ØFK på fuglehundtinget. 
 
 
 
 
 
Stig Svendsen (varamedlem) 
Referent 


